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Sisak, 16. listopad 2018. 
                                                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA SISKA 
                                                                                 n/r Ivane Krčelić, predsjednice 
 
PREDMET: Koliko je kaznenih prijava podneseno vezano uz davanje u najam  
                      Odmarališta Zaostrog te što je napravljeno po pitanju opstanka Rafinerije   
                      nafte Sisak, Vlatka Vukelić, odgovori na vijećnička pitanja, -dostavljaju se. 
 
                      Na 8. sjednici Gradskog vijeća Grada Siska održanoj 31. kolovoza 2018. godine, 
vijećnica Vlatka Vukelić je utvrdila kako je gradonačelnica pet godina na vlasti. Koliko je za 
to vrijeme kaznenih prijava podneseno vezano uz Eklatu i Odmaralište Zaostrog? Ukoliko je 
kompletna dokumentacija predana u travnju, od tada je prošlo pet mjeseci, a izrečeno je da je 
u pitanju kriminal, koje kaznene prijave i za koga su one podignute? 
                      Što je gradonačelnica konkretno napravila po pitanju Rafinerije nafte Sisak od 
2013. godine do kraja 2015. godine, koliko je dopisa, sastanaka, tematskih sjednica, koliko se 
puta gradonačelnica obratila predsjednicima Vlade Republike Hrvatske? 
 
                      Sukladno članku 53. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni 
glasnik Sisačko-moslavačke županije“ broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13-pročišćeni tekst, 
11/13, 13/13, 20/17, 13/18 i 18/18-pročišćeni tekst), dostavljaju se sljedeći odgovori: 
 
                     1. Državno odvjetništvo Republike Hrvatske nije, što im je dužnost,  po 
službenoj dužnosti podnijelo kaznene prijave protiv bivšeg gradonačelnika zbog namještanja 
natječaja i zlouporabe dužnosti kod produljenja ugovora prije isteka mandata.  Ako su i 
proveli izvide, Grad Sisak o tome nisu izvijestili, a Grad Sisak im nije mogao dostaviti niti 
jedan jedini račun, niti jedan jedini papir jer su nestali vjerojatno „kod preseljenja“ prije lipnja 
2013. godine, iako nikakve selidbe nije bilo. 
 
                     2. Radnici Rafinerije nafte Sisak najbolje znaju što sam radila i još radim i njima 
jedino odgovaram po tom pitanju. Svaki pokušaj politizacije nije dobar za Sisak niti za 
zaposlene u Rafineriji i svatko normalan bi se trebao suzdržavati od toga. 
 
                     S poštovanjem, 
 
 
                                                                                                   GRADONAČELNICA 
 
 
                                                                                                     Kristina Ikić Baniček 
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